
Referat af Bestyrelsesmøde den 9. september 2010 

Agenda:  
 

1) Konstituering af bestyrelsen 
2) Punkter fra generalforsamling 
3) Asfalt 
4) Arbejdsdag 
5) Evt. 

 
Tilstedeværende: Thomas Hvam, Ellen Dall, Jesper Ladegaard og Jakob Johnsen (referent). 
Fraværende: Lars Thybo og Bent Rasmussen 
 

Ad 1) Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen konstituerede sig selv. Jakob Johnsen fortsætter som formand. Ellen Dall blev valgt som kas-
serer. Lars Thybo fortsætter med grønne områder. Vi antager, at Bent Rasmussen gerne vil overtage 
arbejdet med legepladserne. Thomas Hvam fortsætter med snerydningen. Jesper Ladegaard tager chika-
nerne.  
 

Ad 2) Punkter fra Generalforsamling 
Det reviderede budget blev gennemgået og godkendt af bestyrelsen. Der var enighed om, at der oprettes 
en særskilt konto til asfalten. Der kommer ikke nogen særlige begrænsninger på kontoen, det er blot for 
at holde pengene adskilt, samt at renterne tilgår pengene, hvor de står.  
 
Der skal købes skraldespande til de to legepladser. Nr. 13 og nr. 17 har lovet at tømme ved søen ved 1. 
etape. Vi skal have fundet en ved legepladsen ved 3. etape, som vil tømme. Bent køber skraldespande. 
 
Der skal nedsættes et udvalg til chikanerne, som aftalt på generalforsamlingen. Udvalget skal tilvejebrin-
ge et forslag, som behandler lovligheden af forslaget med henblik på rigtig placering, belysning, marke-
ring, sikring ved snerydning, adgangsforhold for cyklister og kørestole, skiltning osv. Bestyrelsen ønsker 
forslag på 2 løsninger baseret på færdige bump, samt asfaltbump. 
 
Jesper er formand for chikane udvalget. Det blev aftalt, at første møde i chikane udvalget holdes sammen 
med bestyrelsen. Dette foretages sammen med næste bestyrelsesmøde. 
 

Ad 3) Asfalt 
Jakob ringer til Colas og orienterer om, at der er revner i asfalten, og forhører om hvordan de ønsker at 
forholde sig til disse.  
 

Ad 4) Arbejdsdag 
Der er lidt udfordringer med deltagelse fra bestyrelsen på arbejdsdagen. Nuværende deltagere er Jesper, 
Bent og Lars. Ellen spørger Benny og Helle, vores suppleanter, om de også kan hjælpe til. Jakob og Tho-
mas kan ikke deltage.  
 
Planen for dagen er at beskære det grønne bælte rundt om 3. etape, samt træktræerne i de grønne bæl-
ter. Derudover skal vi har delt flis ud i de sidste grønne bælter. Hvis det er godt vejr, skal vi også have 
sprøjtet ukrudt langs kantstene.  
 
Jakob spørger Gunnar om priser på flis. Jakob sørger for at leje en hurtiglæser (som sidste år) og en 
flishugger/stor container.   
 

Ad 5) Evt.  
Intet under evt.  



 
Næste bestyrelsesmøde afholdes den 7. oktober klokken 19.30 hos Jesper. Jesper indkalder chikane ud-
valget. 


